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نخستین جلســه صحن علنی شورای اسلامی 
شهر تهران در سال 1402صبح روز گذشته برگزار 
شد. اعضای شورای شــهر تهران در این جلسه 
بررسی تقویم کاری شورای شهر برای 6 ماهه اول 
سال جاری را با قید دو فوریت بررسی کردند و مقرر 
شد که در شش ماهه اول سال هر هفته 2 جلسه 
شورای شهر تهران برگزار شود. همچنین اقدامات 
معاونت اجتماعی و فرهنگی شهرداری تهران در 
ایام نوروز  1402 و  مــاه مبارک رمضان در صحن 
یکصد و سی و هفتم شورا مورد بررسی قرار گرفت.

جریان فرهنگی در مدیریت شهری مبتکر است
معاون اجتماعی و فرهنگی شهرداری تهران با حضور 
در صحن علنی شورای شــهر تهران با ارائه گزارش 
اقدامات در نــوروز 1402بیان کرد: بخش اعظمی از 
اقدامات حاصل تاش فرزندان انقاب اســامی در 
حوزه فرهنگی و اجتماعی بود و این توانایی در تهران 
ثابت شــد که کاما قابل رصد و مقایسه است و هیچ 
مناسبت و رویدادی را در سال قبل نمی توان با سال 

1400 مقایسه کرد.
محمدامین توکلی زاده به هجمه هاي جبهه فرهنگی 
در تهران اشاره کرد و گفت: »شهرداری تهران در کنار 
سایر دستگاه های فرهنگی قرار گرفت و رویدادهایی 
همچون پویش سام فرمانده، سرزمین امام رضایی ها 

و حماسه اربعین را شاهد بودیم. جریان فرهنگی در 
مدیریت شهری هم مبتکر است و هم حمایت و اجرا 
می کند؛ هر اتفاق مهمی در شهر تهران به مشارکت 

شهرداری در پشتیبانی، طراحی و اجرا نیاز دارد.«
توکلی زاده با تأکید بر اینکه در موضوع عفاف و حجاب 
نیز همین جبهه باید وارد عمل شود، گفت: »ما در ایام 
نوروز 2جلسه مفصل با حضور شهردار تهران داشتیم 
و با یک به یک شرکت ها و سازمان ها طراحی ویژه ای 
انجام شد که بخش عمده فعالیت های ما در این زمینه 
ایجابی و بخشی دیگر نیز انضباطی و نظم دهی خواهد 

بود که نتایج آن را خواهیم دید.«
معاون شهردار تهران با اشــاره به اجرای طرح »بهار 
ایران« گفت: »یکی از مهم ترین مناســبت ها در این 
طرح، بسته برنامه های دهه فجر بود و همکاران ما در 
معاونت ها و سازمان ها پای کار بودند و ما نیز 5پهنه را 
در 22 بهمن درنظر گرفتیم و شهر یکپارچه نورافشانی 
شد.« او با بیان اینکه برنامه ریزی برای سال نو نیز انجام 
شــده بود، گفت: »مراکز زیرنظر معاونت فرهنگی و 
اجتماعی تاش کردند محیط شادابی را برای مردم 
ایجاد کنند چراکه تاش سیســتم ضد نظام این بود 
که روزها را تاریک، غمگین و ســیاه نشان دهند و ما 
برنامه ریزی کردیم که مراســم مردمــی بزرگی را با 
جمعیت بالا اجرا کنیم و در همین راستا کان پروژه ای 

پیش بینی شد.«

افزایش نرخ کرایه ها از ابتدای اردیبهشت ماه
مهدی چمران، رئیس شورای شهر تهران نیز در جریان 
این جلسه به نامگذاری سال 1402 به عنوان سال »مهار 

تورم و رشد تولید«، اشاره کرد و گفت: »موفقیت ما 
به خودمان بستگی دارد؛ همه مسئولان و کارکنان باید 
در این زمینه تاش کنند تا هم بتوان تورم را مهار کرد 
و هم تولید را رشد داد. برنامه ریزی های خوبی برای 
سال 1402 انجام شــده و امیدواریم شهرداری روی 
این ریل حرکت کند و انسجام بیشتری در فعالیت های 

شهرداری در تمام زمینه ها شاهد باشیم.«
او در حاشیه یکصدوســی وهفتمین جلسه شورای 
اسامی شهر تهران، مطالبی را هم درباره نرخ کرایه های 
وسایل حمل ونقل عمومی بیان کرد. چمران با بیان 
اینکه بودجه شهرداری تهران رسما پیش از سال جدید 
به شهرداری تهران اباغ شده است، افزود: »افزایش 
کرایه تاکســی، اتوبوس و مترو در تهــران از ابتدای 

اردیبهشت ماه اعمال خواهد شد.«
او در پاسخ به سؤالی درباره دخالت اعضای شورای شهر 
تهران در انتصابات شهرداری تهران، گفت: »اعضای 
شورا در انتصابات دخالت ندارند و نباید دخالت داشته 
باشند. پیش تر این موضوع در صحن اعام شد و تأکید 
کردم که اگر کسی وجود دارد اعام کند اما زمانی که 
می گویند اگر کسی را می شناسید معرفی کنید تا در 
روند و سیســتم گزینش قرار بگیرد اعضا می توانند 
افراد را معرفی کنند ولی نباید در انتصابات دخالت 
کنند. در شورای شهر تبریز یکی از اعضای شورا در 
سال های گذشته در امر انتصابات دخالت کرده بود 
که موجب سلب عضویت شد. بی تردید این موضوع 
خاف قانون اســت و نباید انجام شود. نه عضو شورا 
باید چنین کاری را انجام دهد و نه مسئولان باید این 

موضوع را بپذیرند.«

استقبال فرهنگی از مسافران تهران
اولین جلسه علنی شورای شهر تهران در سال 1402به بررسی اقدامات فرهنگی و اجتماعی شهرداری اختصاص یافت

سیمین برادرانگزارش
روزنامه نگار

 مجوز شورا برای ایجاد نخستین 
خانه موزه روایت انقلاب

شهرداري خانه مرحوم دکتر شیباني را به موزه تبدیل 
مي کند

شوراي شهر تهران شــهرداري را ملزم به تملک و همکاری 
در تبدیل خانه مرحوم عباس شیبانی به خانه مفاخر کرد.

به گزارش همشــهري، تبدیل خانه مرحوم دکتر شیبانی، 
چهره سرشناس انقاب به خانه موزه، اولین مصوبه شوراییان 
براي سال 1402 در یکصد و سی و هفتمین جلسه شورای 
ششم بود. نرگس معدنی پور، رئیس کمیسیون فرهنگی و 
اجتماعی در توضیح این لایحه گفت: خانه دکتر شــیبانی 
3طبقه است که در طبقه سوم دکتر شیبانی به همراه تنها 
فرزندشان اقامت داشــتند و طبقه اول و دوم نیز در اختیار 
وزارت فرهنگ و ارشــاد بود. مالکیت این خانــه با وزارت 
فرهنگ و ارشاد اســت، با تنها فرزند دکتر شیبانی صحبت 
کردیم و او نیز درخواست داشته که خانه دکتر به خانه موزه 
شیبانی تبدیل شــده و 2 طبقه دیگر نیز در اختیار خیریه 
شیبانی باشد و پیشنهاد می کنیم شهرداری با وزارت ارشاد 
تفاهمنامه ای منعقد کند تا طبقه ســوم این خانه تبدیل به 

خانه موزه مفاخر شود.
علیرضا نادعلی، عضو شوراي شــهر تهران در ادامه گفت: 
پیشــنهاد می شــود این خانه به جای آنکه به خانه مفاخر 

تبدیل شود، به خانه روایت انقاب تغییر کند.

مهدی چمران، رئیس شــورای شــهر تهران در واکنش به 
این ســخنان گفت: مالکیت خانه برای وزارت ارشاد است و 
فکر نمی کنم مشکلی در این خصوص وجود داشته باشد و 
لازم است که تفاهمی بین وزارت ارشاد و شهرداری در این 

خصوص انجام شود.
سیداحمد علوي، رئیس کمیته گردشگری و میراث فرهنگی 
شورای اسامی شهر تهران در گفت وگو با همشهري گفت: 
ســال هاي قبل وزارت ارشــاد این خانه را تملک مي کند و 
الان برنامه ریزي کردیم که آنجا ذیــل خانه موزه مفاخر و 
خانه روایت انقاب اســتفاده شــود. 2 راهکار داریم؛ یکي 
اینکه وزارت ارشــاد همکاري کند تــا بتوانیم بهره برداري 
و مقاوم ســازي کنیم که هزینه ســنگیني نیــز دارد، ولي 
شهرداري آماده این همکاري است. اگر این اتفاق رخ ندهد 
به شهرداري مجوز دادیم تا این خانه را از وزارت ارشاد تملک 

کند که هزینه آن باید برآورد کارشناسي شود. 
طرح الزام شــهرداری تهران به تملک و همکاری در تبدیل 
خانه مرحوم عباس شیبانی به خانه مفاخر با حداکثر آرای 
موافق به تصویب رسید. عباس شــیبانی، نماینده مجلس، 
عضو دوره چهارم شورای شهر تهران و مبارز انقابی بود که 

در اول دی ماه سال گذشته درگذشت.

لزوم برخورد هوشمندانه شهرداری 
با هنجارشکنان

این روزها و پس از آغاز فصل تازه ای از هجمه جدید دشمنان نظام 
اسامی و پس از شکســت طرح های گذشته، جنگ ترکیبی برای 
براندازی هنوز در حال اجراســت که کارشناســان سیاسی از آن 
به عنوان جنگ تمام عیار شناختی و ترکیبی یاد می کنند. در این 
میان یکی از گروه های حساس جامعه که به گمان دشمنان در این 
جنگ ترکیبی، امکان استفاده از آنها برای ایجاد بستر بازگشت به 
دوران جاهلیت مدرن وجود دارد، بانوان هســتند که فتنه گران با 
مطرح کردن مسئله حجاب و عفاف و طرح شبهات گوناگون درباره 
آن ســعی در ایجاد تغییر فضای عفاف و حجاب در کشــور دارند 
که متأسفانه در چند ماه گذشــته با هجمه های انجام شده، شاهد 
بروز ناهنجاری هایی در این زمینه در برخی از شــهرها به ویژه در 
کانشهری همچون تهران هستیم. نسل جوان امروز برخاف آنچه 
ابتدا به نظر می رسد، لجوج نیست و آمادگی برای دریافت حقایق 
دینی دارد، گذشته از انحرافات عملی فراوانی که در زمینه حجاب 
به وجود آمده این مسئله و سایر مسائل مربوط به زن وسیله ای شده 
در دست یک عده افراد ناپاک و مزدور صفت که از این پایگاه علیه 
دین مقدس اسام جار و جنجال تبلیغاتی راه بیندازند.فقها وجوب 
امر به معروف و نهی از منکر را 4شرط ذکر می کنند: یکی علم به 
معروف و منکر، دیگراحتمال اثر و نتیجه ، سوم نبودن ضرر و مترتب 
نشدن مفسده، چهارم ادامه و اصرار متخلف وعدم ندامت و پشیمانی 
و اما مراتب و درجات امر به معروف، اول مرتبه قلب، یعنی مسلمان 
باید در قلب خود نســبت به ترک واجبات الهــی و ارتکاب گناه 
احساس تنفر نماید؛ دوم مرتبه زبان، یعنی مسلمان باید از طریق 
پند و نصیحت و نرمی وارد شود واگر فایده نکرد سخنان درشت به 
کار ببرد و مرتبه سوم ید و عمل است، یعنی رفع منکر گاهی احتیاج 
به اعمال زور و عنف دارد و چه بسا صدمه ای برطرف وارد شود. این 
مرتبه امر به معروف و نهی از منکر وظیفه حاکم شــرع و یا کسی 
است که از طرف حاکم شرع اجازه و دستور این کار را داشته باشد.

نقل قول خبر

نگاه

مصوبه

موج بزرگ افتتاح ها در حوزه حمل ونقل
پرویــز ســروری، نایب رئیــس شــورای 
اســامی شــهر تهران:  افتتاح ۱۱ کیلومتر 
متــرو در خــط ۶ و ۷ نشــان می دهــد کــه 
شــورا و شــهرداری، عزم خود را در توســعه 
حمل ونقــل و کاهــش آلودگــی هــوا به کار 
گرفته و سال ۱۴۰۲ مدیریت شهری تمام 
همت خــود را صرف این موضــوع خواهد 
کرد تا شاهد موج بزرگ افتتاح ها در حوزه 

حمل ونقل باشیم.

استفاده از تجربه شهرداری تهران در 
بهره گیری از بازچرخانی آب

ســیدجعفر شــربیانی، عضو هیأت رئیسه 
شــورای شــهر تهــران: کم آبــی مســئله ای 
جدی در کشور قلمداد می شود. با توجه به 
گزارش های سنوات قبل، شهرداری تهران 
در حــوزه بهره گیری از پســاب و بازچرخانی 
آب اقدامــات بســیار خوبــی را انجــام داده؛ 
لذا به حوزه وزارت نیرو پیشنهاد می کنم از 
تجربه شهرداری در این حوزه استفاده کند.

درخواست افزایش ون های ویژه 
معلولان و جانبازان

حبیــب کاشــانی، خزانــه دار شــورای شــهر 
تهران: سامانه ای برای معلولان و جانبازان 
در شــهر تهران وجود دارد که حدود ۵هزار 
نفــر از خدمــات آن بهره مند می شــوند. در 
سال گذشته تعداد 9ون تهیه شده بود که 
3 عدد از این تعداد منتقل شــده است. از 
شهرداری درخواست می شود 3 ون دیگر 

نیز در اختیار  قرار دهد.

قبله تهران شهر ری است
در نخســتین روزهای مدیریت شهری 
جدید موضوعــی را با شــهردار تهران 
مطرح کردم، متأســفانه آنچه امروز در 
تهران به عنوان  ام القرای جهان اسامی 
مشاهده می کنیم به دلیل سیاست های 
غلط حوزه فرهنگی به گونه ای است که با آرمانشهر ما فاصله 

بسیار زیادی دارد. 
در نخستین روزهای مدیریت شهری ششم وقتی از تهران 
به  عنوان  ام القرای جهان اسام صحبت می کردیم بحث بر این 
بود که این شهر باید به عنوان جامعه توحیدی معرفی شود. 
اگر بپذیریم در تهرانی که زمانی حوزه علمیه آن در کشور 
برجسته بوده و قرار است این شهر الگوی جهان اسام شود، 
باید بدانیم قبله تهران شهر ری است، اما جهت فلش توسعه 
تهران به سمت شهر ری نیســت و به سمت شمال تهران و 

جامعه سرمایه داری است.
مرکز تهران منطقه 12 نیســت بلکه منطقه 20 اســت و 
باید به آن مانند عدد 20 نگاه شــود، کمتر فرصت می شود 
که در هیاهوی روزمرگی حرفی زده شــود، سیاســت ها و 
راهبردهای فعلی ما فاصله بسیار زیادی با جامعه توحیدی 
دارد، ما همچنان در مسیر نولیبرالیسم غربی قدم می زنیم؛ 
تک صداهایی باید در جامعه شنیده شوند شاید این جامعه 
بیدار شود؛ در غیر این صورت مشکات و گرفتاری های ما 
دوچندان خواهد بود و ما فراموش نمی کنیم که انسان هایی 
بودند که در این شرایط تذکر دادند، امیدوارم در سال 1402 
حوزه فرهنگی و اجتماعی شــهرداری تهــران این نکات و 

دغدغه ها را مورد توجه جدی خود قرار دهد.
*رئیس کمیته نظارت شورای شهر تهران

مهدی اقراریان*نظارت

اعضای شورای شهر تهران نسبت به گزارش اقدامات معاونت اجتماعی و 
فرهنگی شهرداری تهران درخصوص اقدامات انجام شده در ایام  نوروز و  ماه 
مبارک رمضان واکنش نشان دادند. به گزارش همشهری، معاون شهردار 

تهران با حضور در نخستین جلسه علنی شورای شهر تهران در سال 1402 
به گزارش اقدامات انجام شده در ایام  نوروز و  ماه مبارک رمضان پرداخت که 

این گزارش مورد تقدیر اعضای شورای شهر تهران قرار گرفت.

تقدیر شورا از برنامه های نوروزی

اقدامات فرهنگی 
نوروز به روایت اعداد

 ۲۰
برنامه ورزشی و تفریحی رایگان در 

دهکده های ورزشی

 ۶۰۰ 
برنامه قرآنی 

 ۲۶۰
نوروزخوانی در سطح شهر تهران 

برگزاری

 ۳۵۰ 
غرفه فرهنگی در تهران

بوستان جهت اسکان  ۱۵ 

 ۹۰ 
ایستگاه استقبال از میهمانان نوروزی

ایجاد

۱۰
پهنه و ۱۱۶غرفه ایجاد شد

۲
هزار و ۶۰۰بانوی کارآفرین در نمایشگاه 

شرکت کردند

۱۰۰ 
هزار بازدید از نمایشگاه انجام شد

نمایشگاه زنان 
سرپرست خانوار

 افزایــش ۳۰درصــدی آمــار گردشــگران 
نوروزی تهران

 ۳ میلیــون نفــر در نــوروز امســال از تهران 
بازدید کردند

 اقامه نماز جماعت در 8۰بوســتان به ویژه 
اقامه نماز در روز طبیعت 

 ۳۵هزار نفر در مراسم افطاری ساده تحت 
پوشش قرار گرفتند

 انتخاب ۱۱۰نقطه در محات تهران با توافق 
سایر دستگاه ها برای برگزاری جشن ها 

سایر اقدامات

۵۰
کشور در مسابقات کاریکاتور آموزش 

شهروندی 

۶۰۰
هزار نفر در 8 رشته ورزشی برای بانوان 

و آقایان

8۰۰
هزار نفر در تهران گردی با اتوبوس های 

گردشگری نوروز 

۳۵
هزار نفر در تورهای رایگان

8۰۰
نفر در تورهای دوچرخه سواری

شرکت

کیفیت بالای برنامه ها
نرگس معدنی پــور، رئیس 
و  فرهنگــی  کمیســیون 
اجتماعی شــورای اسلامی 
شــهر تهران در یکصد و ســی و هفتمین جلســه 
شورای اسامی شهر تهران با بیان اینکه کیفیت 
برنامه های نوروز امســال نســبت به ســال قبل 
بالاتــر بــود کــه جــای تقدیــر از شــهرداری دارد، 
گفت: برنامه ها در سطح منطقه ای نیز با اهتمام 
جدی تری برگزار شد. امسال در حوزه فرهنگی 
و اجتماعی رشــد ۷۶ درصــدی بودجه را شــاهد 
بودیم کــه نشــان دهنده اهتمام جدی شــورای 
ششم به مباحث فرهنگی و اجتماعی است که 

البته وظایف ما را بسیار سنگین می کند.

توجه به تشکیل 
سازمان گردشگری

ســید احمد علــوی، رئیس 
کمیته گردشــگری شورای 
اسلامی شــهر تهران نیز از برنامه های فرهنگی 
اجتماعی شــهرداری تهــران در ایــام نــوروز و  ماه 
مبارک رمضان تقدیر کرد. او گفت: »خوشبختانه 
اتفاقــات خوبــی افتــاد و فضاهــای گردشــگری 
جدیدی بــه تهران اضافه شــد. 3میلیــون نفر از 
موزه های شهر تهران بازدید کردند. علوی با بیان 
اینکه بازدیــد 3میلیون نفــر از موزه ها به معنای 
فعال بودن اقتصاد گردشگری است، خاطرنشان 
کرد: تقاضای ما این اســت که مصوبه تشکیل 

سازمان گردشگری مورد توجه قرار گیرد.«

شهر ری را دریابید
مهــدی پیرهــادی، رئیــس 
ســــــــلامت،  کمیسیــــون 
محیط زیســت و خدمــات 
شهری شورای اسلامی شهر تهران ضمن تقدیر 
از شــهرداری برای برگزاری مســابقات بازی های 
الکترونیکــی، گفت: طــرح بهــار ایــران در حوزه 
اجتماعی اجرا شــد و تقویت آن در جنوب شهر 
جای تقدیر دارد اما تقاضای ما این است که سال 
آینده شهرری نیز به این نقاط اضافه شود. ما در 
حوزه های فرهنگی نظرات خود را اعام کردیم و 
توقع داریم با پیگیری های بیشتر دنبال شود، اما 
بابت تاش هایی که در تعطیات نــوروز انجام 

شد، از شهرداری تقدیر می کنیم.

روز گذشته پیشنهادی از سوی کمیسیون فرهنگی و اجتماعی 
شورای شهر تهران مبنی بر اســتعفای نرگس معدنی پور از 
ریاست ستاد مشارکت محله ای شهر تهران مطرح شده بود 
که در نهایت این اســتعفا مورد پذیرش اعضای شورای شهر 
تهران قرار گرفت. همچنین به پیشنهاد کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورای 
شهر تهران ، نادعلی به عنوان عضو این ستاد، جایگزین نرگس معدنی پور شد. علیرضا 
نادعلی، نایب رئیس کمیسیون فرهنگی اجتماعی شورای شهر تهران در این رابطه 
به همشهری گفت: ســراهای محله دچار مسائل و مشکات بسیاری هستند که 
نیاز به تصمیم گیری دارد که ما در مقام سیاستگذار در شورا یک سطح از این ستاد 
ساماندهی سراها و محات هســتیم ولی موانعی وجود داشت که کار به سرانجام 
نرسید. او افزود: به واسطه حضور بنده در محات خیلی از این مشکات به ما گفته 
می شود. نادعلی با اشاره به تصمیم کمیسیون فرهنگی اجتماعی شورای شهر تهران 
گفت: 2نفر از کمیسیون ستاد مشارکت محله ای شهر تهران معرفی شدند ولی در 

تعامات ستاد بنا شد نفر دیگری معرفی شود که سرکار خانم معدنی پور انصراف 
دادند. جای داشت که در تصمیم اولیه کمیسیون یعنی حضور خانم معدنی پور 
و آقای علوی بایستیم ولی به دلیل اینکه تعیین تکلیف برای تصمیم گیری داخل 

کمیسیون فرهنگی رخ ندهد این امر شکل گرفت تا توقف نداشته باشیم.
عضو شورای شهر تهران افزود: در نبود بنده، دوستان کمیسیون به نتیجه رسیدند 
که به عنوان ریاست ستاد مشارکت محله ای شهر تهران حضور داشته باشم. بنده یا 
هر فرد دیگری این مسئولیت را داشته باشیم بنا داریم همه تصمیماتی که در سرای 
محات رخ دهد از جنس اجتماعی و فرهنگی باشد. او ادامه داد: تجربیات قبل را 
باید نگاه کرد و نباید رویکردهای سیاسی دخالت داشته باشد. گاهی برچسب های 
سیاسی می زنند ولی بنده افتخار کار فرهنگی دارم و کار سیاسی از جنس انقابی 
را هم افتخار می دانم و نیازی به کارهای حزبی و انتخاباتی و سیاسی در این حوزه ها 
نداریم. آنچه در دل محات اتفاق می افتد باید مدنظر باشد تا حال مردم بهتر شود و 

فضای فرهنگی با راندمان بالا باشد و رخدادها در کف محات اتفاق بیفتد.

نادعلی: ایجاد فضای فرهنگی با راندمان بالا در کف محلات
عضو ستاد مشارکت محله ای شهر تهران تغییر کرد

سردیس سردار احمد متوسلیان رونمایی می شود
دیروز پانزدهم فروردین سالروز تولد حاج احمد متوسلیان 
بود و به همین مناسبت رضا صیادی، مدیرعامل سازمان 

زیباسازی شهر تهران، رونمایی از سردیس این سردار 
جاویدالاثر را رسانه ای کرد و گفت که ساخت این سردیس 

به اتمام رسیده و به زودی طی مراسمی از آن رونمایی خواهد 
شد. این سردیس، ۶۵سانتی متر عرض و 9۰سانتی متر ارتفاع 
دارد و از جنس فایبرگاس با پتینه برنزی ساخته شده و قرار 
است مقابل پادگان شهید بروجردی »بزرگراه متوسلیان« 

نصب شود. به  گفته این مقام مسئول، امسال ساخت و نصب 
سردیس و تندیس سرداران و افتخارآفرینان دوران دفاع 
 مقدس در دستور کار سازمان زیباسازی قرار گرفته است. 

همچنین طراحی و ساخت آثار و المان های هنری با موضوعات 
مربوط به فرهنگ ایثار و شهادت از برنامه های اولویت دار 

حوزه هنرهای شهری این سازمان است.

بی
حرا

ن م
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س:  
عک

محمد آقامیری؛ عضو شورای شهر تهران


